
Milé kolegyně,  
kolegové, přátelé, 
dostává se Vám do rukou druhé vydání 
firemního periodika ST news. Za firmu, 
ale i za všechny zaměstnance, jsem na 
tento fakt moc pyšná, protože ST news 
je jeden z nemalá produktů, které se 
STAVMATu v roce 2016 povedly. Rok 
2016 je celkově pro naši firmu velice 
významný, protože je rokem změn.  
Na konci roku 2015 byl 
STAVMAT v České republice 
obchodním řetězcem, který měl něco 
málo přes dvacet poboček. Začátkem 
ledna 2016, kdy už bylo spojení s Raab 
Karchrem realitou, bylo v ČR více 
než šedesát středisek stavebnin a tři 
pobočky Platforem (dnes STAVMAT 
PROFI CENTRUM). 
Spojení s obchodním řetězcem 
Raab Karcher bylo v životě firmy 
velice významným krokem a tato 
skutečnost se stala každodenním 
společníkem všech zaměstnanců v naší 
společnosti. Záměrně jsem použila 
výraz „společník“, protože každý 
den se po malých kouscích  – jako 
skládačka – udělalo něco, co fúzi dvou 
dříve konkurenčních firem dovedlo do 
úspěšného finále. 
Jsem přesvědčená, že se nám společně 
povedlo dát dohromady dva týmy 
lidi, z kterých se i přes počáteční 
„háčky“ stal jeden skvělý pracovní 

tým. Povedlo se nám v relativně krátké 
době implementovat značku STAVMAT 
STAVEBNINY na všechny nové pobočky, 
uvést na trh znak „ST“, který je jasně 
identifikovatelný a rozeznatelný mezi 
konkurencí, která je na trhu v ČR 
nemalá a ne bezvýznamná.  
V rámci změn uvedl STAVMAT na 
český trh (ale i slovenský) privátní 
řadu stavebních materiálů pod 
značkou ST line, která aktuálně 
zastřešuje vícero sortimentních skupin 
materiálů, a úspěšně pracujeme na 
dalším rozšíření řady. Na podzim se 
nám povedlo úspěšně zrealizovat 
mediální kampaň, která představila 
značku STAVMAT foneticky i vizuálně 
(více příspěvek „Podzimní kampaně“). 
Do konce roku 2016 nás čeká ještě 
modernizace webových stránek, 
změna designu pracovního oblečení, 
nebo dokončení přechodu zbývajících 
poboček pod STAVMAT STAVEBNINY a.s. 
Prostor v ST news je omezen a nelze 
vyjmenovat všechny kladné 
výsledky. Nezapomínejte ale, že 
jsou to Vaše úspěchy, protože za 
každým z nich stojí Váš čas, Vaše 
práce – nasazení a Vaše nápady.  
Za všechna pozitiva v roce 2016 Vám 
patří poděkování a přání mnoha 
šťastných momentů v roce 2017.

Adela Adamíková
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Konec roku –
zakončení fúze!
Vážené kolegyně, vážení kolegové,
po celoročním souběhu dvou 
STAVMATů v ČR a přípravných 
činnostech na sloučení se nám 
přiblížil čas konečné fúze, po které 
zde zůstane na konci prosince 
pouze jeden subjekt – STAVMAT 
STAVEBNINY a.s. 
Abychom si tento finální krok 
usnadnili, tak jsme začali 
postupně převádět jednotlivé 
pobočky z SROčka na akciovku 
již v průběhu podzimu. Je to 
postup, kdy můžeme více tento 
přechod řídit, usnadnit přesun 
dat mezi informačními systémy, 
zajistit proškolení na rozdílné 

funkčnosti v SAPu, přidělit konkrétní 
kolegy z poboček akciovky 
konkrétním pobočkám z SRO, 
aby pomohli s pokud možno 
bezproblémovým přechodem, atd.
Děkuji Vám všem, že k tomuto 
nezbytnému kroku přistupujete 
konstruktivně a zodpovědně. Chápu, 
že každá změna přináší určité 
obtíže, ale věřím, že pozitivním 
přístupem takové obtíže společně 
překonáme a do roku 2017 vstoupíme 
pod jednou značkou plně připraveni 
a konsolidováni.
Děkuji za odvedenou práci a přeji 
hodně zdraví a úspěchů Vám všem!

Jindřich Foubík 
ředitel společnosti  

STAVMAT STAVEBNINY a.s.

František Iván – nový 
riaditeľ spoločnosti 
Raab Karcher 
Od 1.10.2016 je novým predsedom 
predstavenstva a riaditeľom 
spoločnosti Raab Karcher Építőanyag 
Kereskedések pán František Iván. 
Feri Iván pracuje v štruktúrach 
spoločnosti s malými prestávkami od 
roku 1996. Bol vedúcim pracovníkom 
na viacerých miestach. Posledné 
roky pôsobil na pobočkách v Banskej 
Bystrici a Šali. V Šali ako krízový 
manažér, ktorý dostával 
pobočku z červených čísel. Táto 
misia bola mimoriadnym počinom. 
Jeho návrat do šalianskej predajne 
znamenal štvornásobný nárast 
obratu. Od januára je František 
Iván aj členom predstavenstva 
spoločnosti Raab Karcher Építőanyag 
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Druhé číslo ST news vychádza v dobe, 
keď sa pomaly končí rok 2016. Aký bol? 
Nebudem písať v duchu tradičného 
klišé, ktoré hodnotí slovami úspešný, 
náročný alebo výnimočný. Nie. Prežili 
sme podľa mňa pekný rok. Trochu sme 
sa potrápili, niečo sa nám podarilo a asi 
sem-tam sme aj niečo spackali. Veď tak 
to už býva. Kto robí, občas sa aj pomýli. 
Som rád, že sa rodina rozrástla, 
že dosiahneme nový rekordný 
obrat a teším sa na budúci rok, keď, 
ako pevne verím, budeme ešte rásť. 
Máme podľa mňa kam. Už dnes vidím 
viaceré možnosti, ktoré by mohli našu 
skupinu posunúť vpred. 
V krátkej rekapitulácii spomeniem 
niektoré významné míľniky roka 
v celej skupine. Najdôležitejšou 
témou bola bezpochyby akvizícia 
Raab Karcher. Začlenenie 
nových kolegov do našich 
štruktúr a naladenie sa na spoločný 
cieľ, ktorým je líderstvo v predaji 
stavebných materiálov v regióne 
strednej Európy. 
Na český a maďarský trh sme zaviedli 
novú vlastnú produktovú radu ST line 
(v Maďarsku pod názvom CEMAT  
ST line). Privátnu korporátnu značku  
ST line zavádzame v nadchádzajúcom 
roku aj na trh slovenský.
Významnou témou bol aj 
prerod v  CSD (City Stone 
Design) – výrobcu betónových 
dlažieb  – na trhovú trojku s ambíciou 
rastu a prieniku aj na susedné trhy. 

Túto zimu pripravujeme výmenu 
technologického zariadenia 
závodu v Šali, ktorej cieľom je zvýšenie 
kvality a objemu výroby. Na budúci rok 
vymeníme aj druhú linku a pripravíme 
projekčne aj legislatívne nový závod. 
V tomto roku dosiahol najstarší 
člen skupiny IN VEST s.r.o. okrúhle 
jubileum 25 rokov. Pri tejto príležitosti 
prezentujeme v tomto čísle ST news 
jeho výsledky.

V tomto čísle ST news predstavujeme 
aj naše najlepšie predajne v každej 
krajine. Nejde o predajne, ktoré dosiahli 
najvyššie obraty, ale o tie, ktoré sa 
najviac zmenili. Tie, ktoré dosiahli 
najväčšie nárasty alebo zaznamenali 
významnú zmenu v sortimente. 
Vážení kolegovia, dovoľte mi, aby som 
sa vám za uplynulý rok poďakoval 
a zaželal vám príjemné vianočné 
sviatky a šťastný nový rok.

Pavol Kollár

Kereskedések a od októbra pôsobí 
ako predseda predstavenstva.
Jeho súčasnou misiou je zvýšenie 
efektivity a obratov v spoločnosti 
Raab Karcher. Pevne verím, že Feri 
sa, tak ako vždy doteraz, svojej úlohy 
náležite zhostí. Som presvedčený, 
že je to možné, a že Raab Karcher 
Építőanyag Kereskedések, 
resp. od nového roka STAVMAT 
Építőanyag Kereskedések, môže byť 
lídrom v oblasti predaja stavebných 
materiálov aj na maďarskom trhu. 
Prajem Ferimu šťastnú ruku. 

Pavol Kollár
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STAVMAT naše NAJ 
V nasledujúcich riadkoch 
predstavujeme z každej krajiny, kde 
sieť STAVMAT STAVEBNINY pôsobí, 
jednu pobočku, ktorú stojí za to 
vyzdvihnúť. Niekde je to výborný 
pracovný kolektív, inde zase ukážkovo 
usporiadaná predajňa či významný 
nárast tržieb. Najpodstatnejšie 
však je, že všade sa náš zákazník 
rád vracia a sme jeho spoľahlivým 
partnerom. Veríme, že sa táto rubrika 
stane inšpiráciou aj pre vás a možno 
už v budúcom čísle bude patriť do 
rubriky naše NAJ práve vaša predajňa.

Dílčí bilancování

Blíží se konec roku 2016 a to 
znamená, že se blíží i čas bilancování. 
Jsme společnost zabývající se 
obchodem, kde jsou na prvních 
místech zákazníci a vlastní lidé, 
no v neposlední řadě jsou to 
hodnoty – výsledky, které obě 
tyto skupiny vytváří. Někomu 
se v obchodování daří lépe, někomu 
hůř. Jedná se o proces, který ovlivňuje 
hned několik faktorů, ale zájem vždy 
vzbuzuje to, komu se vede nejlépe, 
kdo z nás má ty nejlepší výsledky. 

Definitivní hodnocení přinese až 
úplný konec roku, kdy se uzavřou 
všechny obchodní případy. 
Vzhledem k tomu, že jsou výsledky 
monitorovány celoročně, je důležité 
ohodnotit nejlepší z nás i průběžně.
Za první tři kvartály, tedy 
měsíce leden – září 2016 má na 
straně STAVMAT s.r.o. nejlepší 
výsledky z hlediska navýšení 
obratů i hospodářského výsledku 
proti 2015 středisko Jihlava a na 
straně STAVMAT a.s. středisko Praha 5, 
Stodůlky. 

Děkujeme obchodním týmům z obou 
středisek a přejeme jim, aby jim tento 
trend vydržel i nadále. Snad budou 
inspirací i pro další střediska a kolegy, 
aby se „skokany“ příště stali oni.

Adela Adamíková

Obchodní tým, pobočka Jihlava

Obchodní tým, pobočka Stodůlky

STAVMAT v novom 
ŠATE

Budapeštianska  
predajňa  
už po novom

Naša najväčšia predajňa v Budapešti 
prechádzala, ako sme už 
avizovali v jesennom čísle ST news, 
počas uplynulých mesiacov veľkými 
zmenami. 

Okrem náročných zmien celého 
predajného systému je navonok 
zatiaľ najväčšou premenou náš 
nový vzhľad. Znak ST označujúci 

celú sieť STAVMAT stavebniny 
sa v Maďarsku prvýkrát aplikoval 
práve v našej budapeštianskej 
prevádzke. Od januára bude už aj 

maďarská časť stredouerópskej 
siete STAVMAT STAVEBNINY niesť 
rovnaký názov ako v Čechách a na 
Slovensku. Budapeštianska predajňa 

bude v tomto smere v Maďarsku 
našou vlajkovou loďou.
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Nový vzhľad predajne v Budapešti

ST FAMÍLIA
Pozrite sa s nami do našej veľkej 
ST rodiny. Čo sa v uplynulých 
mesiacoch udialo, čo nám prinieslo 
radosť, na čo sme hrdí i na čom sme 
sa zúčastnili aj mimo pracovných 
tém...

Jozef Sokol, náš 
obchodný 
zástupca  
z prevádzky 
v Novom Meste 

nad Váhom oslávil 
v septembri 40-tku. 

Aj my zdvíhame čašu na 
jeho zdravie a prajeme veľa osobných 
i pracovných úspechov.

Gratulujeme 
šťastným rodičom 
Zuzane a Milanovi 
Kováčovým, 

ktorým sa 
13.10.2016 o 19.55 

narodila krásna dcéra 
Zuzka. Za celý kolektív STAVMATu 
prajeme Zuzke veľa zdravia a oteckovi 
Milanovi, ktorý pracuje u nás ako vodič 
v predajni Bratislava – Polianky, veľa 
šťastných chvíľ s dcérkou.

Náš dlhoročný 
kolega Daniel 
Gróf oslávil 
2. novembra 

50-te narodeniny. 
Posledných 20 

rokov je pevným 

článkom nášho senického kolektívu. 
Kolektív STAVMAT STAVEBNINY 
Senica mu praje ešte veľa rokov 
prežitých v zdraví a najmä s dobrou 
muzikou, ktorú obľubuje.

Emil Kozej oslávil 
10. novembra 60 
rokov. Emil u nás 
pracuje od roku 
2013. Medzi jeho 

záľuby patrí práca 
v záhradke. Vo veľkej 

miere sa venuje svojej rodine, ktorá si 
ho váži a má rada.
Svojím dobrým srdcom pomáha 
nielen jej, ale aj svojim kolegom 
v práci. Kolektív STAVMAT 
STAVEBNINY Humenné. 

V našej spoločnosti pracuje 
niekoľko kolektívov zložených aj 
z rodinných príslušníkov. Pobočka 
Ružomberok má vo svojich radoch 
hneď troch príslušníkov jednej 
rodiny – Kudličkovcov. Otec Július je 
zamestnancom STAVMATu od roku 
2006. Manželka Renáta od roku 2013 
a syn Tomáš od roku 2015. STAVMAT 
je zdá sa bezpečným prístavom. 

Predajňa Székesfehérvár

Predstavujeme vám 
predajňu v meste Székesfehérvár, 
ktorá sa presťahovala do nových 
priestorov a otvorila svoje brány pre 
zákazníkov na novej adrese pred 
necelými dvoma rokmi, 1. decembra 
2015. Od tejto chvíle jej výsledky 
rapídne rastú a v mesiaci október 
2016 predbehla ostatné prevádzky. 
Týmto výsledkom si zaslúžila „zlatú 
medailu” a zabezpečila svoje 
prvé miesto medzi maďarskými 
predajňami. Nebol by to však úspech 
bez pracovitých ľudí, ktorí tvoria 
jadro tejto prevádzky, pod vedením 
svedomitého človeka. Požiadali 
sme lídra székesfehervárskeho 
kolektívu pána Lenárda Pentza, aby 
nám o kľúči vedúcemu k úspechom 
tejto predajne porozprával sám.
 
O nás? Čo by som asi mohol povedať?
Sme jedna velká rodina, takto 
žijeme a pracujeme dennodenne a asi 
nebudem klamať, ak poviem, že 
pre nás táto prevádzka nie je iba 
pracovisko, ale aj výzva a úloha,  
ktorú máme radi.
Myslím si, že sú dve veci, čo ženú 
dopredu predajňu aj zamestnancov. 
Sú to viera a pokora. Nechcem nič 
preháňať, ale podľa mňa to je kľúčom 

k úspechu a cestou, ktorou dokážeme 
prekonať veľa prekážok.
Je to viera v každodennú 
prácu, úspech, tím zamestnancov, ale 
predovšetkým v seba, že všetko, čo by 
sme naozaj chceli, vieme aj dosiahnuť. 
Samozrejme, s väčšími alebo menšími 
problémami. Ale úspech je v tom, 
že ho možeme spolu prežívať – či 
už ide o predaj maličkostí v predajni 
alebo o veľký projekt. Jedno s druhým 
úzko súvisí a je potrebná aktívna 
účasť každého – od vedúceho 
prevádzky až po skladníka.
Každý musí veriť v sám seba, lebo 
je jedinečný a každý sa podieľa 
na spoločnom úspechu svojim 
podstatným dielom.
Je to tiež pokora – k dennej práci, 
zákazníkom, kolegom, priateľom 
a rodine. Som presvedčený, že je tiež 
pre úspech nesmierne dôležitá. Aby 

sme mohli dosiahnuť to, čo by sme 
chceli, čo sme si naplánovali, musíme 
aj konať a k tomu potrebujeme 
pokoru. Považujem to za kľúčové, lebo 
ak nás nepoznajú naši klienti – malí 
či veľkí, vytvoria si o nás určitý 
obraz, práve cez naše vystupovanie, 
cez náš prístup k nim. A ak sa voči 
nim nebudeme správať podľa ich 
očakávania, s pokorou, tak sa ľahko 
stane, že zákazníka stratíme. 
Verím v to a myslím si, že úspechy 
predchádzajúcich rokov a taktiež naše 
budúce úspechy spočívajú v riadkoch 
napísaných vyššie. Ako v jednej veľkej 
rodine, kde sú samozrejme niekedy 
aj hádky a nedorozumenia – ale to sa 
stáva všade. Viera a pokora nás však 
ženú vpred, aj keď niekedy s chybami.

Lénárd Pentz, vedúci prevádzky

Úspechy v Novom Meste  
nad Váhom

Vždy je potešením písať o úspechoch 
našich predajní a úspechoch 
kolektívov, ktoré za nimi stoja. Jednou 
zo slovenských predajní, ktorú stojí 
za to na tomto mieste vyzdvihnúť, je 
prevádzka v Novom Meste nad Váhom.

Rok 2016 ukazuje, že naši kolegovia 
z Nového Mesta nad Váhom si dali 
na výsledkoch skutočne záležať. 
Za prvých 9 mesiacov tohto roku 
zvýšili obrat o 54% oproti rovnakému 
obdobiu minulého roka. Tento trend 
je pokračovaním raketového nárastu, 
ktorý zaznamenala táto predajňa už 
v roku 2015, kedy bol nárast tržieb 
144%. 

Za úspešnou zmenou v tejto predajni, 
ktorá sa prejavuje výbornými 
hospodárskymi výsledkami, bola 
na začiatku výmena vedúceho 
predajne v roku 2014. Súčasný vedúci 
prevádzky, Dušan Domin, vyskladal 
nový a silný zanietený tím, na čele 
s obchodným zástupcom Jozefom 
Sokolom. Obzvlášť nás teší, že tieto 
úspechy sme zaznamenali napriek 

tvrdej (niekedy aj nekalej) konkurencii 
v tomto regióne. Tímu z Nového 
Mesta nad Váhom gratulujeme 
k výsledkom a ďakujeme za plné 
nasadenie, zároveň prajeme úspešné 
ťaženie aj do ďalších mesiacov 
a rokov.

Ivan Bako, riaditeľ spoločnosti  
STAVMAT STAVEBNINY, s.r.o.  

Dobre naladený kolektív v Novom Meste

V Nitre s novým prístupom

V Nitre sme koncom novembra 
finišovali s prvou realizáciou nového 
typu predajne, ktorú tvorí súbor 
typizovaných unimobuniek. Ide 
o  trend, ktorý sa bude aplikovať aj 
v ďalších nových prevádzkach alebo 
pri prestavbách už existujúcich 
predajní – tam, kde to priestor umožní.

V Nitre sme zväčšili areál predajne, 
čo nám umožnilo nahradiť pôvodnú 
malú prevádzku najmodernejším 
typom predajní aké máme v portfóliu. 
Vynovenej, a najmä zväčšenej, 
prevádzke pod vedením pani Palkovej 
prajeme veľa nových a spokojných 
zákazníkov, ktorí už aj v Nitre nájdu 
kompletný sortiment našej siete.

Martin Hipp

Přestavba prodejny 
Hloubětín, aneb zákazník 
vždy na prvním místě

Po takřka osmi létech od 
otevření v Platformy v Hloubětíně 
(Praha) nastal čas na oživení vzhledu 
prodejny. Kromě estetických důvodů 
však samozřejmě existovaly i důvody 
ryze praktické. 

Tím hlavním je zlepšení 
obslužnosti v oddělení 
elektro a instalatér. Spojením 
prodejních stolků se zlepší 
zastupitelnost a dostupnost prodejců 
pro zákazníky. Ti jistě přivítají 
přehlednější uspořádání zboží, které je 
nově dané podle logiky a návazností 
mezi artikly. V neposlední řadě budou 
mít prodejci lepší přehled o pohybu 
zákazníků tak, aby jim mohli 
poskytnout co nejlepší služby, což je 
naším hlavním úkolem.
Rozhodnutí o provedení přestavby 
části prodejny padlo po dlouhém 
zvažování na konci srpna.  
Po pečlivých přípravách jsme 
stanovili termín a čekali na schválení 
vedením. Jak se blížil čas akce, 
nervozita stoupala. a netýkala se 

pouze nás, ale také nasmlouvaných 
brigádníků a externí firmy na montáž 
regálů. Tři dny před výkopem 
jsme byli nuceni učinit bolestné 
rozhodnutí – akce se odkládá. Na jednu 
stranu to byla nepříjemná komplikace, 
ale získali jsme alespoň čas na doladění 
detailů. 
Najednou tady byl den D. 
Při realizaci jsme se setkali 
s několika neplánovanými 
komplikacemi a namísto 
plánovaných brigádníků, kteří 
nepřišli v požadovaném počtu, jsme 
se do stahování zboží pustili sami. 
Důležité bylo neztratit se v obrovském 
množství palet, abychom následně 
po přestavbě věděli, kde co 
hledat. s maximálním nasazením 
většiny z našeho týmu se postupně 
podařilo vše vrátit na prodejnu podle 
nového schématu. Finálním krokem je 
rozmístění více než 3500 regálových 
štítků tak, aby zákazníci věděli, za 
kolik nakupují. s vypětím všech sil se 
nám podařilo dodržet jak plánovaný 
čas přestavby, tak i uspořádání zboží.
První ohlasy od zákazníků svědčí o tom, 
že cíl přestavby se podařilo splnit. 
Na závěr bych rád poděkoval všem 
kolegům, kteří se na přestavbě 

podíleli a investovali do ní obrovské 
množství sil, nasazení a nápadů. Bez 
jejich práce bychom na podobnou 
rozsáhlou přestavbu museli najmout 
externí firmy a celá akce by stála 
několikanásobně více. To, že se vše 
podařilo dokončit v termínu je hlavně 
jejich zásluha. 

Radek Čos, vedoucí STAVMAT PROFI 
CENTRUM Praha 9, Hloubětín

Nový znak ST po autách už aj 
na fasádach

So znakom ST na našich autách sme 
sa vynímali na slovenských a českých 
cestách už v priebehu tohto 
roka. Maďarsko čaká táto zmena 
začiatkom roka 2017. Spolu s našim 
autoparkom už so znakom ST 
vám predstavujeme aj redizajn 
slovenskej centrály v Malackách, ktorá 
prebehne v súlade s novým dizajnom 
už v najbližších mesiacoch.

Návrh centrály v Malackách

Návrh redizajnu predajne v Székesfehérvári

Predajňa v Novom Meste nad Váhom

Nitra v najnovšom šate

Provozovna Praha Hloubětín



ST FAMÍLIA
dokončenie zo s. 3 <<

31. Wizzair polmaratón
Teplé, až priam letné počasie, privítalo 
bežcov 31.Wizzair polmaratónu dňa 
11.09.2016. Kým sa všetci zoradili na 
štartovacej čiare na aleji Olof Palme, 
teplomery už ukazovali 22 stupňov. 

Boj sa začínal ráno o 9.00 hod., 
výstrelom z rúk ministra zahraničných 
vecí Petera Szijjartóa a riaditeľa 
spoločnosti Wizzair, Jozefa Váradiho.
Obidvaja sa pridali k bežcom. Spolu 
s nimi sa na 21 km dlhú trať tak 
zaregistrovalo 10300 individuálnych 
športovcov. Ak pripočítame aj dvoj a 
trojčlenné družstvá, účasť sa vyšplhala 
na viac než 15 tisíc ľudí zo 77 štátov, 
z toho 2200 bežcov zo zahraničia.
Na podujatí sa zúčastnil aj tím Raab 
Karcheru Maďarsko, ktorí hrdinsky 
zvládol túto nemalú vzdialenosť. Ako 
vidieť z fotografie, súťaž prebiehala vo 
veľmi dobrej, priateľskej atmosfére. 
Naši bežci Falusi Bettina, Pál Balázs, 
Kiss Péter, Fülöp Csaba, Török Attila, 

Sóber Edit a Guszinger Gyuláné boli 
tí, ktorí nakoniec skončili s medailami 
a diplomom za účasť. 
Gratulujeme každému a veríme, 
že o rok to skúsia s takým istým 
nadšením a elánom a možno aj 
o zopár kilometrov viac.

vp

16.09.2016 naše 
kolegyně Terezka 
Krejčíková 
posílila tým 
v Ústí nad Labem 

novým přírůstkem. 
Jmenuje se Lukášek, 

49 cm a 2,9 kg. Gratulujeme!

Míša Roušarová 
08.07.2016 
doplnila tým 
v Hranicích na 

Moravě o Kubíka, 
53 cm, 3,8 kg.

Gratulujeme naší 
milé kolegyni 
Janičce Fenclové 
(vedoucí 

Stodůlky) , která 
29.09.2016 oslavila 

50-tiny. Přejeme 
hodně zdraví a úspěchů!
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HILTI NA ŤAHU
„Hilti tento rok oslavuje 75. výročie. 
Od roku 1941 sa ale veľa zmenilo a my 
sa pozeráme do budúcnosti. Navštívte 
nás preto na jesenných Hilti na 
ťahu a spoznaje naše septembrové 
novinky“. Takto znela pozvánka, ktorú 
sme v spolupráci s Hilti posielali našim 
zákazníkom v mestách: 
27.9. – Bardejov, 29.9. – Ružomberok, 
6.10. – Trnava, 27.10. – Malacky.
Možnosť vyskúšať si na mieste nové 
kombinované kladivá, uhlové brúsky, 
benzínové rozbrusovacie píly, rotačné 
lasery a iné stroje s poradenstvom 
využilo niekoľko desiatok našich 
partnerov z radov odberateľov, ktorí 
danú akciu chválili. Ku kvalitnému 
podujatiu prispela určite aj možnosť 
občerstviť sa dobrou cigánskou 
pečienkou, klobáskou a nápojmi. 
Ďakujeme tým, čo prijali naše 

pozvanie a prišli sa pozrieť na náradie 
pre profesionálov značky HILTI.

Martin Hipp

Reality šou „Falforgatók”

„Falforgatók” je relácia v Maďarsku, 
ktorá mení sny rodín o novom bývaní 
na skutočnosť. Vybrané rodiny zrazu 
vstúpia do svojho vysnívaného 
bytu, ktorý si predtým nevedeli 
ani predstaviť. Účastníci relácie sú 
mladí ľudia s deťmi, ktorí sa rozhodli 

zodpovedne a trpezlivo sporiť, 
aby mohli získať svoj vysnívaný 
domov. A zrazu sa im všetko zmení – 
v prípade, že ich tím televízie 
vyberie. Z doslova minúty na minútu 
sa už ďalej nemusia trápiť tým, ako 
prestavbu zrealizovať. Zveria sa 
do rúk absolútnych profesionálov, 
ktorí im za krátky čas prerobia celý 
byt podľa potrieb rodiny a vytvoria 
z priestorov ozajstný domov.

Do tohto projektu sa zapojil aj tím 
maďarského Raabu ako hlavný 
dodávateľ stavebných materiálov v 
sezóne 2016 jar-jeseň, čo znamenalo 
celkovo 10+8 relácií. Filmovanie 
niektorých častí prebiehalo na 
prevádzkach Székesfehérvár, 
Veszprém, Budapest, Gödöllő, 
Miskolc, Eger, Mezőkövesd, Gyöngyös 
a Szekszárd. Veľká vďaka patrí 
kolegom, ktorí našli odvahu a čas na 
vystupovanie. A aj keď nie sú hercami 
ani známymi osobnosťami, šikovne 
zvládli úlohy pri natáčaní. 
Sme hrdí na to, že sme sa stali 
súčasťou radosti mnohých rodín, 
ktorým sme dopomohli k lepšiemu 
bývaniu, ba viac – ku krásnemu 
domovu. 

Veronika PatócsováAttila Müller – moderátor relácie sa tiež  
zabavil vo svete stavebných materiálov 

Podzimní kampaně ve 
STAVMAT STAVEBNINY

S uvedením znaku ST na trh v České 
republice, jsme ve STAVMAT 
STAVEBNINY zrealizovali na 
podzim kampaň, která měla za 
cíl posílit naší značku na českém 
trhu. Kampaň byla namodelována 
tak, aby zasáhla co největší 
množství stávajících i potenciálních 
kupujících na trhu ve všech cílových 
skupinách – ženy, muži, profi, hobby, 
rodiny, singl, lidi ve věku 20 – 60 let. 

Vše začalo sponzoringem počasí 
na rádiu Evropa 2. Sponzorský 
vzkaz se k posluchačům dostával 
přes éter v termínu od 22. 08. – 09. 
09. 2016. Na kampaň Evropa 2 
navazovala další, a to sponzoring 
putovní výstavy KAŽDÝ SVÉHO 
ZDRAVÍ STRŮJCEM, která letos 
proběhla v Novém městě na Moravě, 
Praze, Kutné Hoře, Jihlavě, Krnově, 
Trutnově a Bohumíně. Od 09. – 30. 
09. 2016 se stan Ligy proti rakovině 
rozložil v sedmi městech a celkem 
tato kampaň trvala čtrnáct dní, kde 
kromě ilustrované výstavy odborníci 

vyšetřili stovky zájemců, kterým není 
lhostejné jejích zdraví. 
Poslední týden v září 2016 měl 
STAVMAT společně s výrobcem 
stavební chemie Den Braven 
ranní show s rádiem Frekvence 1, 
kde v hlavním vysílacím čase 
od 6:00 – 9:00 patřil prostor 
éteru z vetší části jenom nám. 
Jednalo se jednak o mluvené 
slovo s představením firmy 
jako takové, mluvené vzkazy na 
privátní značku ST line, nebo 
celorepublikovou letákovou 
kampaň na vybrané produkty. Celá 
ranní show se dostávala k lidem 
nejen přes éter, ale také díky týmu 
moderátorů Frekvence 1, kteří 

navštívili města Příbram, Jičín, 
Pardubice, Zlín a Karlovy Vary, kde 
na náměstích moderátoři rozdávali 
letáky, reklamní předměty STAVMAT 
STAVEBNINY a Den Braven. Celá akce 
byla připravená zábavnou formou, 
protože jsme chtěli oslovit co nejvíc 
potenciálních zákazníků. Lidi na 
náměstích malovali srdíčka tmely 
Den Braven, za které ti nejšikovnější, 
obdrželi poukázku v hodnotě 1.000,- Kč 
na nákup produktů z privátní řady 
ST line. Celkem jsme zákazníkům 
rozdali poukázky za 15.000,- Kč, které 
zákazníci na našich prodejnách také 
utratili. 
V měsících září, říjen a začátek 
listopadu nám na www.seznam. cz 

probíhala také bannerová 
kampaň a Sklik, zaměřená na značku 
STAVMAT STAVEBNINY a privátní 
řadu ST line. Cílem kampaně bylo 
představit uživatelům naší značku 
i v online světě, nebo přivést na web 
stávající i nové uživatele. 
V průběhu podzimního kampaňového 
období byla přeznačena také firemní 
osobní auta. Značka ST STAVMAT 
STAVEBNINY se tak uživatelům dostala 
foneticky, vizuálně ale i online. 
Zábavnou i vážnou formou, podpořili 
jsme sebe a také neziskovou 
organizaci, která pomáhá těm, co jsou 
odkázání na pomoc druhých.

Adela Adamíková
Ranní show s rádiem Frekvence 1,  
výherce z Karových Varů 

Putovní výstava „Každý svého zdraví strůjcem“, Krnov 22. – 23.09.2016

Za uplynulých 25 rokov sme 
prežili pekné aj ťažšie časy. 
Nežili sme z podpory, ani sme 
nepečiatkovali papiere. Stavali 
sme, vyrábali sme a predávali, 
usilovali sa hrať „fair“. Postavili 
sme takmer 500 nových 
stavieb, vyrobili sme viac ako 
15 miliónov metrov štvorcových 
betónových dlažieb, našim 
zákazníkom sme dodali milióny 
ton stavebných hmôt. Svoje 
záväzky sme plnili. Vždy. A vždy 
sme tiež verili, že dobré meno je 
viac ako krátkodobý úspech. 

Poctivé podnikanie je práca 
fyzicky aj psychicky náročná. 
V nevyzretých pomeroch 
a v sektore stavebníctvo prináša 
často sklamanie. Osudným sa 
môže stať každý neuvážený 
krok. To, čo nás od takýchto 
krokov ochránilo, bola sila 
jednotlivcov a kolektívov. 
Pracovných aj domácich. Chcem 
sa za to všetkým poďakovať. 
Dvadsaťpäť rokov sme 
prežili pod značkou IN. 
Začiatočnými písmenami 
najstaršej spoločnosti v skupine. 

Do nového štvrťstoročia 
vstupujeme s novým dizajnom. 
Stavebníctvo, ale aj firmy, ktoré 
sú v skupine najstaršie – INVEST 
a STAVMAT, majú práve tieto 
dve písmenká v názve. Rozhodli 
sme sa pre nové logo, lebo 
podľa nášho názoru spája naše 
firmy s rezortom. STavebníctvo. 
STAVMAT, INVEST, CITY STONE 
DESIGN. Zmenili sme písmená 
v názve, nemeníme však 
podstatu toho, čo sme. 
„Naše“ nové ST je rovnako 
nezameniteľné ako IN. 

Je ľahko identifikovateľné 
a rýchlo rozpoznateľné. Je 
priliehavejším symbolom 
skupiny, ktorá sa medzičasom 
opäť rozšírila. Symbolom, 
ktorý by mohol byť označením 
úspešnej firmy. Takej, ktorá 
prežije aj generačnú zmenu. 
Firmy, ktorá bude firmou aj 
o ďalších dvadsaťpäť rokov. 

Pavol Kollár

Spoločnosť IN VEST, s.r.o. realizovala 
počas svojej štvrťstoročnej 
histórie aj viacero výnimočných 
developerských projektov. Jedným 
z nich je polyfunkčný objekt 
Leonardo v Trnave.

de
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Do „ST famílie“ patrí spoločnosť IN VEST, s.r.o., ktorá si v tomto období pripomína  
25. výročie založenia. IN VEST patrí medzi významné stavebné spoločnosti na Slovensku. 
Je známy predovšetkým ako výrobca prefabrikovaných hál a stavebných diel v sektore 
pozemné staviteľstvo. Avšak IN VEST je tiež výrobcoom chemických aparátov a sušiacich 
bubnov, ktoré používa výroba stavebných hmôt. 
Podnik má dva závody – stavebnú a strojársku výrobu. Zamestnáva 400 zamestnancov. 
Počas svojej histórie získal množstvo ocenení a certifikátov. Naše stavby získali prestížny 
titul Stavba roka a naše strojné zariadenia sa nachádzajú v Európe, Ázii aj Južnej Amerike. 

Galéria MLYNY je najväčším nákupno-zábavným centrom nitrianskeho regiónu. 
Galéria MLYNY v Nitre ako jeden z developerských projektov, ktorý patrí do 
skupiny, sa radí medzi najúspešnejšie regionálne obchodné centrá na Slovensku.
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Jedným z výnimočných developerských počinov je obytný dom 
Mondrian v Bratislave. Bol ocenený cenou CE-ZA-AR 2005 – Cena 
Slovenskej komory architektov za architektúru. developing

IN VEST s r.o., divízia stavebníctvo, zrealizovala za dvadsaťpäť rokov 
množstvo stavieb v oblasti priemyselnej a občianskej výstavby. Boli 
To tiež veľké logistické centrá a obchodné komplexy, na ktorých 
sa IN VEST presadil buď ako realizátor významných celkov alebo 
celých komplexov stavieb posunuli spoločnosť medzi popredné 
slovenské stavebné spoločnosti. V nasledovných realizáciách vám 
predstavujeme niektoré z referenčných stavieb spoločnosti IN VEST.

IN VEST realizoval výstavbu predajní a skladov nábytkárskej siete 
predajní SCONTO v Nitre, Trnave a v Bratislave (na fotografii).

stavebná výroba

Výstavba vedeckého pracoviska CAMPUS pre potreby  
MTF Slovenskej technickej univerzity v Trnave.

výrobaMedzi stavebné realizácie spoločnosti IN VEST patria aj významné 
výrobné závody SAMSUNG vo Voderadoch a v Galante (na fotogafii).

Divízia prefabrikácie datuje svoju históriu od roku 2000. V roku 2008 sa 
dokončila stavba novej haly s modernou výrobnou linkou, ktorá umožňuje 
výrobu kompletnej skeletovej konštrukcie určenej k výstavbe logistických a 
výrobných hál, obchodných centier a reťazcov. Do výrobného sortimentu prefy 
patrí aj výroba predpätých mostných nosníkov.

výroba Jednou z realizácií  
z produkcie prefy je 
aj nedávna prestavba 
futbalového štadiónu  
v Dunajskej Strede.

Výrobný program strojárskej divízie IN VEST, s.r.o. je 
zameraný na zákazkovú výrobu tlakových nádob do 
vákuových pecí, výmenníkov tepla, reaktorov, kolón, 
sušiacich a chladiacich bubnov, železničných cisterien, 
nadzemných a podzemných nádrží a zásobníkov, 
ako aj iných zariadení a technologických celkov. 
Výrobky strojárskej divízie nachádzajú uplatnenie 
hlavne v chemickom, petrochemickom, rafinérskom, 
potravinárskom, papierenskom, farmaceutickom 
a energetickom priemysle.

strojárska výroba
S rodinou ST je spätá aj spoločnosť 
City Stone Design. Tradičný 
slovenský výrobca betónových 
výrobkov, koré má vo svojom 
sortimente aj sieť STAVMAT 
STAVEBNINY, prináša inšpiratívne  
a kvalitné stvárňovanie vonkajšieho 
priestoru. V dvoch závodoch,  
v Šali a v Košiciach-Geči, vyrába 
prvotriedne dlažby a plotové 
systémy. 

Výroba dlažieb CSD v závode v Šali
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VAŠE NÁPADY 

V Lanškrouně vyplouváme  
s ST line!

Na konci září 2016 byla vyhlášena 
regionálním ředitelem za východní 
Čechy, panem Radkem Novotným 
soutěž o nejlépe zpracované 
prodejní molo na jednotlivých 
prodejnách. 

Úkolem bylo, umístit na molo produkty 
ST line a zajistit tak bezprostřední 
seznámení zákazníků s naší značkou. 
Důraz se kladl na originalitu, tak 
jsme vykasali rukávy a šli do boje. 
Výsledek můžete posoudit sami. Logo 
Vyplouváme s ST line má úspěch 
nejen u odběratelů, ale i u dodavatelů, 
kteří ocenili nápad a nevšední 
způsob řešení prezentace značky 
ST line. o první místo se dělila naše 
pobočka STAVMAT v Lanškrouně 
 a v Rychnově nad Kněžnou.

Michaela Stasiowská, obchodní 
referentka, Lanškroun

Inšpiráciami pre tvorbu dizajnu 
predajní STAVMAT STAVEBNINY 
sú aj výstupy z projektov, 
ktoré predstavila kolegyňa 
Stasiowská v článku z Launškrouně. 
V uplynulých mesiacoch sme dokončili 
dizajn manuál STAVMAT STAVEBNINY, 
ktorý bude postupne zavedený na 

všetkých predajniach naprieč Českou 
republikou, Slovenskom i Maďarskom. 
Zabezpečí unifikovaný vzhľad 
prevádzok zvonka i zvnútra, 
jednotné inzercie, letáky a rovnakú 
prezentáciu spoločnosti vo všetkých 
troch krajinách. Nezameniteľný znak 
ST, výrazné a jednotné označenia 
siete STAVMAT STAVEBNÍN, 
poriadok v prevádzkach, nové 
pracovné oblečenie a omnoho 
viac, budeme v nasledujúcich 
mesiacoch zavádzať do života 
každej predajne prostredníctvom 
marketingového oddelenia a vedúcich 
prevádzok. V tomto čísle ST news 
Vám predstavujeme nový spôsob 
prezentácie vlastnej produktovej rady 
ST line, ktorý je záväzný a rovnaký pre 
každú predajňu. Sme presvedčení, 
že s vašim pričinením sa stanú 
produkty ST line vyhľadávaným 
sortimentom.

rrRealizace v Launškrouně

Nový jednotný dizajn pre prezentáciu  
produktov ST line

označenie tovaru ST line

Spokojný 
zamestnanec 
= kvalitná 
spoločnosť

Uponáhľaná doba, 
množstvo stresu, častá 
zmena zamestnania...aj to 
je obraz dnešných dní, ktorý 
neprispieva k psychickej 
pohode človeka. 

Snahou spoločnosti STAVMAT 
STAVEBNINY je vytvoriť 
pre svojich zamestnancov 
kvalitné pracovné prostredie, 
jasnú náplň práce a zaujímavé 
finančné i nefinančné 

ohodnotenie. Našim cieľom 
je vytvoriť na jednotlivých 
predajniach kolektívy, ktoré 
sa stanú pre ich členov akoby 
ich druhými rodinami. To sú 
hodnoty, ktoré si človek aj 
spoločnosť vážia,  
a s ktorými sa dá vzájomne 
stavať na dôvere a dlhodobej 
spolupráci. Sme radi, že sa 
nám darí vytvárať takéto 
kolektívy. Dôkazom, že aj 
dnes sa nosí pracovať v dobrej 
spoločnosti 5, 10, ale aj viac 
rokov, sú naši kolegovia zo 
Slovenska, ktorí v slovenskom 
STAVMATE pôsobia už viac ako 
10 rokov. Hovoríme o našich 
dlhoročných 

stavmaťákoch (uvádzame 
meno a priezvisko a nástup 
do STAVMATu):

Antič Kristoljub, 3.4.2006
Ing. Bako Ivan, 1.6.2002
Ing. Baková Katarína, 1.6.2002
Bobek Ján, 1.6.2002
Brunclík Michal, 21.4.2005
Bubniak Marian, 1.7.2005
Caban Jozef, 1.10.2002
Chlapečková Erika, 26.2.2001
Cuninka Ľubomír, 20.4.2007
Čambál Radoslav, 20.4.2005
Čepela Michal, 4.8.2005
Danihel Jaroslav, ml., 7.9.2001
Danko Pavel, 1.4.2005
Dinuš Miroslav, 14.4.2003
Fruhauf Ján, 18.1.1999
Fucek Peter, 15.6.2005
Gešvantner Jaroslav, 2.9.2005
Graf Peter, 1.9.2006
Grečná Alžbeta, 8.8.2005
Habdák Igor, 17.6.1997

Hofferová Denisa, 1.6.2003
Horný Peter, 1.2.2003
Ihnat Miroslav, 1.5.2005
Ivánová Margita, 1.1.2005
Janissová Zuzana, 1.8.1997
Jarábková Mária, 15.11.2005
Juriga Ferdinand, 25.5.1998
Kinčák Jozef, 1.5.2006
Klozík Marian, 1.4.2003
Ing. Kocnárová Katarína, 1.6.2003
Kocvár Marián, 6.4.1999
Kopáčová Zuzana, 2.10.2006
Kožuch Miroslav, 1.1.1999
Križka Jaroslav, 10.4.2006
Kudlička Július, 1.9.2006
Ing. Macáková Ivona, 17.6.2002
Malíková Monika, 18.7.2005
Matiaško Michal, 4.8.2005
Matúšková Gabriela, 21.1.1997
Mihaličková Anna, 2.2.1998
Mládková Marta, 1.12.2002
Ing. Motýlová Jana, 1.2.2000
Mutňan Marek, 20.8.2003
Petruš Ján, 1.7.1999
Púčiková Dana, 1.9.2004
Radovská Alica, 1.2.2006

Salokyová Marta, 3.9.2001
Slezák Peter, 20.1.1997
Ing. Sobek Štefan 1.2.1999
Soboňa Peter, 1.10.2005
Sporerová Veronika, 6.8.1999
Stašková Monika, 1.2.2000
Suchár Vladimír, 15.3.2005
Suchár Vladimír, ml., 1.7.2006
Szikhardtová Jolana, 24.10.2005
Šimonovičová Gabriela, 15.7.2005
Štefanovská Ingrid, 1.06.2002
Štrbíková Iveta, 14.6.2004
Šupica Rastislav, 1.10.2004
Turan Imrich, 13.2.2006
Závadská Emília, 23.1.1997
Závadský František, 8.1.1997

Všetkým vám milé 
kolegyne a kolegovia 
patrí veľké ĎAKUJEME za 
pozitívny rozvoj našej aj 
vašej spoločnosti STAVMAT 
STAVEBNINY.

Grappling MS – 2016 Minsk: 
strieborná a bronzová 
medaila našich športovkýň

Športový klub bojových umení v meste 
Marcali má za sebou mimoriadne 
úspešnú sezónu, a to vďaka dvom 
mladým športovkyniam – Cintia 
Sági a  Virág Varga. Dievčatá sa 
kvalifikovali na majstrovstvá sveta 
v grapplingu UWW, ktoré sa konali 
v hlavnom meste Bieloruska, v Minsku. 
Mladé športovkyne vycestovali na 
spomínané majstrovstvá vďaka 
podpore spoločnosti Raab Karcher 
Maďarsko. 

Celá príprava a už len samotná cesta 
vedúca k majstrovstvám sveta bola 
hrdinským výkonom talentovaných 
športovkýň. Virág v kategórii schoolgirl 
up to 57kg získala striebornú svetovú 
medailu. Ani Cintia sa nemusela 
hanbiť – v rovnaký deň jej vo svojej 
kategórii pribudol svetový bronz.
K vynikajúcej reprezentácii 

a medailovým umiestneniam im 
z celého srdca gratulujeme a prajeme 
ešte veľa podobných úspechov 
Poďakovanie patrí aj spoločnosti 
firme Raab Karcher, ktorá dopomohla 
dievčatám splniť aspoň časť z ich snov.

Veronika Patócsová, Aurél Hennel 

CERSAIE – BOLOGNA – ITALY

V dňoch 26. – 27.9.2016 sme 
zorganizovali pracovnú cestu pre 
pracovníkov interiérových štúdií 
STAVMATU na výstavu CERSAIE  
v talianskej Bologni.

Po dlhej 9-hodinovej ceste sa 
nám úspešne podarilo prísť na 

výstavisko v Cersaie, kde sa to všetko 
začalo. 852 vystavovateľov, z toho 335 
zo zahraničia, sa predstavilo tento rok 
viac ako 106.000 návštevníkom veľtrhu, 
medzi ktorými sme mali tú česť byť 
aj my zo STAVMATU. Naozaj sa bolo 
na čo pozerať. Na obrovskej ploche 
výstaviska bolo inšpirácií neúrekom. 
Oslovili nás nové trendy, ktoré 
smerujú k veľkoplošným formátom, 
začínajúcim pri rozmere 120x60 cm 
(a viac), v prevedení kameň. Tieto 
trendové veľkoformátové obklady sa 
niesli celou výstavou. V celodennom 
obklopení štýlovým dizajnom sme sa 
ani nenazdali a bol tu večer a s ním sa 
brány výstaviska zatvárali. Prejsť celé 
výstavisko sme za jeden deň nezvládli, 

ale každý z nás si našiel množstvo 
podnetov pre aplikáciu nových trendov 
aj v návrhoch a ponukách, ktoré dnes 
robíme pre našich zákazníkov.
Večer sme strávili v Modene. 
Na druhý deň dopoludnia sme 
absolvovali zaujímavú prehliadku 
showroomu spoločnosti Atlas 
Concorde. Showroom o veľkosti 
300 m2 mal všetko, čo sa od trend 
udávajúceho miesta žiada – dizajnové 
obklady a dlažby doplnené 
sanitou a trendovými doplnkami. 
Nabití inšpiráciami sme sa 
vydali v ústrety rýchlym autám, do 
múzea Ferrari v Modene. Červené autá 
na kapote s koňom sú snom každého 
chlapca a muža. Bolo sa veru načo 
pozerať. 
Za všetkých zúčastnených kolegov 
mi dovoľte poďakovať sa vedeniu 
spoločnosti za pozvanie na túto 
inšpiratívnu pracovnú cestu, ktorá nás 
potešila a priniesla nám nové rozhľady. 

Martin Hipp


